

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

LIMITED

GATT/CP/26
28 June 1949

ORIGINAL: ENGLISH

CONTRACTING PARTIES

Incorporation of Newfoundland in Canada

Statement by the United Kingdom

The following statement is circulated at the request of the United Kingdom with a view to its being put on the Agenda of the Contracting Parties for discussion in due course:

"The United Kingdom Delegation wish to place on record that as from March 31st, His Majesty's Government in the United Kingdom ceased to be responsible for Newfoundland which then became a province of Canada and accordingly Section B of Schedule XIX to the General Agreement ceased to have effect."

~~PARTIES~~ CONTRACTANTES

Incorporation de Terre-Neuve au Canada

Déclaration du Royaume-Uni

La déclaration suivante est communiquée sur la demande du Royaume-Uni afin qu'elle soit inscrite à l'ordre du jour des Parties contractantes aux fins d'examen en temps utile;

"La délégation du Royaume-Uni tient à ce qu'il soit pris acte de ce que, à dater du 31 mars, le Gouvernement de Sa Majesté dans le Royaume-Uni a cessé de représenter Terre-Neuve qui est devenue une province du Canada; en conséquence de quoi, la section B de la Liste XIX de l'Accord général a cessé d'être applicable."